
S seje predsedstva OK SZDL
Predsedstvo občinske konference SZDL je na 56. seji 2. novembra

obravnavalo: poročilo o on»aniziranosti in delovanju dmštev upofco-
jencev v občini; delovanje sindikata v KS; zaključek postopka evi-
dentiranja za organe SZDL na ravni občine, mesta in republike;
pobudo občinske skupščine o korektnosti razprave na skupnem
zasedanju občinske skupščine z dne 3. 9. 1987. V točki razno pa je
predsednik predsedstva Niko Lukež prisotne seznanil s povabilom
kulturnoprosvetnega društva Planinka iz Ravensburga na proslavo
v počastitev 29. novembra. Ob tem povabilu so se člani predsedstva
dlje pomudili, sa; jih je zanimalo marsikaj iz sodelovanja med kultur-
noprosvetnim društvom Planinka in OK SZDL, ki ima pokrovitelj-
stvo nad tem dmštvom jugoslovanskih zdomcev v Nemčiji. Dogovo-
rili so se, da se predstavniki občine proslave udeleže, kasneje pa
predsedstvo podrobno oceni stanje in nadaljnje možnosti medseboj-
nega sodelovanja

ORGANIZIRANOSTIN DELOVANJE DRUŠTEV
UPOKOJENCEV V OBČINI

V občini živi približno 9000 ujpokojencev, dobra polovica jih je
včlanjena v društva upokojencev, k;aterih imamo v občini 13. Zadnje je
bilo ustanovljeno DU Nove Fužiine, lani decembra meseca. Štefan
Trobiš, predsednik občinske zveze: društev upokojencev je ob napisa-
nem poročilu o delovanju in orgjaniziranosti društev dal še nekaj
temeljnih značilnosti. Težko je priddobiti primernega predsednika dru-
štva in premalo je denarja, ki ga ;za delovanje društev prejemajo od
SPIZ, to je 80.000 do 100.000 dinacrjev za društvo. To sta dve temeljni
značilnosti tega obdobja. Sicer pai je v minulem obdobju bilo manj
aktivno le društvo v Polju, ki pa se j je popravilo in se že polno vključuje
v številne aktivnosti društev na špportnem, kulturnem in izletniškem
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področju. Prav zdaj pa ima motnje v delu le društvo upokojencev v KD
Kodeljevo, kjer je predsednik vrnil funkcijo zato, ker za uporabo
prostorov v KS niso našli s krajevno skupnostjo skupnega jezika.

V občinski zvezi društev si želijo, da bi se v društva vključilo še več
upokojencev, da bi bili še bolj organizirani in se tako še močneje upirali
težavam, ki jih prinaša to krizno obdobje. Predsedstvo je delo društev
in občinsko zvezo društev dobro ocenilo, saj je njihova vloga in
dejavnost v krajevnih skupnostih nepogrešljiva in med društvi najbolj
opazna. Zato je predsedstvo menilo, da morajo krajevne konference
SZDL z društvi tesno sodelovati in jim po svojih močeh pomagati pri
delovanju. Krajevne konference SZDL naj s svojo dejavnostjo pripo-
morejo tudi, da se bo v dmštva včlanilo še več upokojenih občanov.

DELOVANJE SINDIKATA V KRAJEVNIH SKUPNO-
STIH

Leta 1982 so bili v sedmih KS ustanovljeni koordinacijski odbori
zveze sindikatov, tako kot to možnost narekuje statut zveze sindikatov
Slovenije, z namenom, da bi okrepili sodelovanje med delovnimi
organizacijami in krajevnimi skupnostmi.

Ali koordinacijski odbori delujejo in kako delujejo, pa predsedstvo ni
imelo podatkov. Ugotovili so potrebo po skupnem pogovoru in oceni
s predsedniki teh koordinacijskih odborov zveze sindikatov. Tako
pridobljeno oceno pa bi obravnavali na eni od prihodnjih sej občinske
konference SZDL. S.G.


